
 

 السلام عليكم ورحمة الله وبركاته.....:الأعزاءالأهالي 

 تحادالأربعين للاو الثة الثطيب لنا أأن نتوجه بالتهنئة لشعب الإمارات بمناس بة الذكرى ي 

حسب  4701 /72/11الموافق   الخميسيوم  أأن الاحتفالت في مدرسة الإمارات الوطنية س تقام بونود أأن نحيطكم علما 

ا نوستبدأأ فعاليات يوم الاتحاد من بداية الأس بوع القادم من خلال الأنشطة التي س يقوم بها طلاب ،  بالأسفلالجدول المرفق 

( كما أأنه ستبدأأ يوم الأحد بصمة العلم -  ورسم لوحات تعبر عن  شعورهم في هذا اليوم –داخل الصفوف ) بطاقة تهنئة 

فرقة س يكون هناك  في يوم الاحتفال (.الطلاب بالمال ليتمكنوا من الشراءفلمن يرغب نرجو تزويد  دكان أأيام الطيبين فعالية 

هناك أأيضًا فعاليات مختلفة مجانية للجميع مثل:  الحنة + الرسم على ، و  مجانية أألعاب نطاطية  في  الساحة الخضراءالعيالة و 

و  س يقام ركن للتصوير الفوتوغرافي  القيمات ) مجانية ( ، و أأكلات متنوعة ،  والمهرج لتشكيل البالونات والساحر الوجه

من خلال الفعاليات المختلفة التي س تقام في  وسيشارك جميع التلاميذ في المدرسة لشراء .بالمن يرغب فشار حلاوة القطن 

 لأنشطة المختلفة في ساحة المدرسة.مسرح المدرسة الابتدائية وا

ضفاء روح التعاون  طار اإ جى الأعزاء يرروح الاتحاد لدى التلاميذ وخلق والمجتمعية    والمشاركة وتعزيز القيم  الوطنيةوفي اإ

  ي  :الكرام التعاون فيما من الأهالي

لى المالتلاميذ   حضور -  درسة في الموعد امحددد .اإ

ا من مايراه الأهل مناس بً ) البنات : و ( بيضاء اللون وغترة بيضاء  كندورةالأولد: ) : ارتداء الملابس التراثية  -

 .(  ة)الثوب الإماراتي( والح  التقليديحتفالت والمناس بات لاالملابس التراثية المناس بة ل

 

لى الصف وس توضع على طاولت خارج الصف ليتشارك الأهل ملاحظة:  حضار المأأكولت من البيت يرجى  أأخذها اإ في حال اإ

 مع أأولدهم الطعام.

 كم تضيف البهحة للجميع وكل عام والإمارات بأألف خير .حضوركم يسعدنا ومشاركات

9:30-
10:25 

Grade 1, 2 

10:30-
11:25 

Grade 3, 4 

 



Dear parents: peace, mercy and blessings from Allah upon you..... 

We are pleased to congratulate the UAE people on the occasion of the forty-third anniversary of 

the union and we would like to inform you that the celebrations in the Emirates National School 

will be held on Thursday, 27.11.2014 according to the attached table below, and will begin 

activities on the Union from today, Sunday, Nov.23, through activities that will be conducted by 

our students in the classroom: 

 (Congratulatory Cards - Paintings expressing their feelings on this day –and Fingerprint flag). 

Also, there is a small Bazaar called ”The Good Days” .We hope to provide students with money 

to be able to purchase). 

 On the day of the ceremony, there will be AYYALAH Band and Popular games on the green 

playground. 

Also, there are different free events for all, such as: 

(Henna + face painting+ clown for balloons formations and a Magician for fun) 

Different kinds of food for free 

A photographer with small studio will be held in a corner to take photos for memory. 

There are popcorn, sweetness of cotton for sale. 

 All students will participate in the school through the various events and activities that will be 

held on the school theatre. 

To give spirit of cooperation, participation, national strengthen and societal values and create a 

spirit of union with dear students, we are kindly requested parents to cooperate with us as 

follows: 

- Attending students to school on time. 

- Wear traditional clothes (Boys: white Kandoora with white head cover) and (Girls: parents 

choose appropriate occasion traditional clothes for celebrations and events (UAE Traditional 

dress with jewels)  

 

Note: In case of bringing food from home, please take them to the class. They will be placed on 

tables outside of the classroom for parents and students 

Your attendance will be welcomed. 

                                                    HAPPY NATIONAL DAY UAE 


